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REUNIONS PÚBLIQUES DE L’ALTERNATIVA

Casals reivindica la solidaritat i la
gestió rigorosa dels diners públics
b b
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33 Bartumeu, Casals i Tudó escolten el parlament de Llena, ahir a la nit a la sala d’actes del Comú.

TONY LARA

«Ens comprometem
a caminar tots junts»,
assenyala el número u
de la candidatura

Bartumeu afirma:
«Hem de guanyar les
comunals des d’una
perspectiva nacional»

E
l cap de llista de l’Alternati-
va a Escaldes, Francesc Ca-
sals, va apel.lar al principi
de la solidaritat i el rigor en

la gestió dels diners públics com els
emblemes que marcaran l’actuació
del seu equip si obté la victòria
aquest diumenge durant la reunió
pública que va celebrar ahir a la nit
a la salta d’actes del comú.

Així, davant un centenar d’assis-
tents, Casals va manifestar que «ens
comprometem a caminar tots junts»
tal com reflecteix l’eslògan de l’Al-
ternativa: «Avancem amb tu». Igual-
ment, el primer secretari del PS va
remarcar que «farem tot el possible,
fins allà on el Comú pot arribar,
que és molt lluny, per vetllar pel
principi de solidaritat».

L’altra gran prioritat que es fixa
l’equip de l’Alternativa és la millora
de la gestió dels diners de la corpora-

ció. En aquest sentit, Casals va dei-
xar clar que «nosaltres no hem parti-
cipat de l’allau de propostes o
subhastes» sinó que «ens hem limi-
tat a presentar allò que podem fer, a
explicar allò que recull el nostre pro-
grama electoral, actuacions realistes
que es poden materialitzar durant
el pròxim mandat, tenint present el
pressupost comunal i el seu nivell
d’endeutament» i hi va afegir: «Cal
una gestió exquisida de les finances
comunals». A la vegada, el cap de
llista de l’Alternativa va tornar a in-
sistir que, si guanyen diumenge, el
Centre d’Interpretació de la vall del
Madriu i el Centre de Dia per a per-
sones grans o dependents seran una
realitat els pròxims quatre anys.

EL CONTEXT NACIONAL / De la seva
banda, el president del Grup Social-
demòcrata, Jaume Bartumeu, va re-
cordar una vegada més «el context
nacional de la campanya, que no

hem de perdre de vista». En aquest
sentit, Bartumeu va ressenyar que
«ara hem de guanyar les comunals
des d’una perspectiva nacional». A
més, el cap de l’oposició va destacar
que mentre l’Alternativa ha presen-
tat llista a set parròquies, el «PLA

amb prou feines ha estat present en
quatre» i «en les altres tres no s’ha
atrevit, han muntat candidatures de
disfressa perquè no s’atreveixen a
donar la cara».

L’acte també va tenir la participa-
ció del número dos de la llista escal-

denca, Jordi Tudó, i del primer secre-
tari de la Federació del Partit dels So-
cialistes de Catalunya a Lleida, Joa-
quim Llena, que en el tancament
d’aquesta edició encara no havien
començat el seu parlament. H
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S’impulsarà el transport públic
intern «amb preus moderats»

XARXA VIÀRIA
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33 Membres de la llista de l’Alternativa, davant de Caldea.

L’exconseller considera
primordial fer un estudi
sobre la circulació

El líder de l’Alternativa a Escaldes,
Francesc Casals, es va comprometre

ahir al matí a impulsar un servei de
transport públic intern a la par-
ròquia.

I és que tenint en compte que «a
la xarxa viària hi ha un cert caos cir-
culatori», a escala de mobilitat s’in-
tentarà posar en marxa un servei de
bus «amb preus moderats», va asse-
nyalar Casals. En aquest sentit, l’ex-

conseller general considera impres-
cindible dur a terme un estudi sobre
la circulació conjuntament amb el
Comú de la capital i va posar l’exem-
ple del bus d’Andorra la Vella com a
model a seguir. D’altra banda, el cap
de llista de l’Alternativa va prome-
tre «augmentar la partida pressu-
postària» de la corporació relativa «a
la formació de personal» sobretot
pel que fa «al servei de circulació» ja
que els 22.000 euros que destina el
Comú en aquest sentit «ens sembla
insuficient». H


